

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Närvarande Bengt Larsson, Bo Roos, Thomas Johansson, Christer Swenson, Hans Bogeskär, Hans Brolin, Björn Westling, Leif Axelsson, Roland Andersson

Tid: lördag 12 september, kl. 10:00, i Fyrunga Bydgegård

Dagordning:

1. Thomas öppnar mötet
2. Hans Bogeskär justerar protokollet
3. Vi godkänner föregående protokoll
4. Hemsidan, Scannade dokument skall redovisas på klubbträffen 2016
5. Ekonomi, överskott 2700 mot budgeterat -12 000. Orsaken är minskade utgifter mot planerat.
 - a. Av kostnaderna för DM-finaler går 40kr/person till klubben. Detta skall täcka lokalhyra, brickor och blommor/priser.
 - b. Sponsringen av DM-damer fortsätter som tidigare
6. Västgötarallyt. Vi beslutar att lägga ner rallyt enligt samråd med klubbträffen i maj
7. Distriktsarbete. Bosse träffade Björn Sörling, Thomas Samuelsson och Halland under Falkenbergsveckan. Just nu är det en diskussion mellan klubbarna, vi ställer oss positiva till att sponsra t.ex. tävlingsledning
8. Vi beslutar att Startavgifter DM-finaler med simultankval sätts till 160 kr/spelare
9. Spelprogram 2016. De flesta spelorter är nu verifierade och planerade.
 - a. Roland undersöker om Herrljunga kan ansvara för en DM-final dag för lag.
10. Verksamhetsberättelsen är påskriften, kopia även till banken
11. Tävlingskommittén. Nästa spelår så försöker vi stället ersätta den med DTL som tävlingsansvarig och en biträdande tävlingsansvarig
12. DM-lag
 - a. Semifinalernas utseende beslutas nästa möte.
 - b. Kvalgrupper:
 - i. Alingsåsgruppen planerad, måndagskvällar, c:a 10 lag
 - ii. Borås/Ulricehamn under kontroll, planerat två lördagar, c:a 6-8 lag
 - iii. Skara, pågår. Bosse undersöker status med Gullvi och Levene fick beröm förra året. 4-6 lag.
 - iv. Tibro arrangerar. Upptagning Karlsborg, Tibro, Mariestad, Bk Ruter. C:a 6 lag
 - v. Skövde, Thomas undersöker status med Erik Sjöstrand
 - vi. Tidaholm, Stenstorp. Bengt hanterar, c:a 6 lag.
 - c. Lag från andra distrikt, diskuteras från fall till fall. Vid ojämna grupper får dessa lag anpassa sig i större utsträckning.
13. Utbildningar nästa verksamhetsår.
 - a. Fortbildning av våra TL med simuleringsövningar, för nivå 2 och 1. Thomas och Bengt undersöker om en dag under våren 2016
 - b. Läsa in steg 1 på distans, Bengt undersöker möjligheten. Samt möjligheter till muntligt prov.
 - c. Fortsatt utbildning i Ruter. Vi bjuder in via hemsidan, intresserade klubbar kontaktar någon i styrelsen.

15. Övriga frågor

- a. Kontakta Thomas Wedin för att göra reportage för tidningen bridge från DM Damer. Christer kontaktar och undersöker
- b. Div4.
 - i. Södra, 6-8 lag. Minst en speldag i Borås. Hans hanterar
 - ii. Norra, 7 lag klara. Spelas i Stenstorp och Tidaholm. Bengt hanterar
- c. Kjell-Åke Karlsson byter klubb från Veddige till Borås under säsong. Bo Roos har godkänt från VBF

16. Nästa möte blir tisdag 17:e november, i Skara, 18:30

17. Thomas avslutar mötet

protokollet

justeras

Bo Roos

Hans Bogeskär

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Tid: tisdag 17 november kl. 18:00

Plats: Skara

Närvarande: Ann Ohlsson, Leif Axelsson, Björn Westling, Bo Roos, Thomas Johansson, Hans Brolin, Bengt Larsson

1. Thomas öppnar mötet

2. Bengt Larsson justerar protokollet

3. Vi godkänner föregående protokoll

4. DM-mästare på hemsidan, statusrapport

Fler pärmar är nu inskannade, tillkommer 4 pärmar från Borås som Leif hanterar

5. Framtida distriktssamarbete med Halland, Göteborg och Bohuslän

Bohuslän har hoppat av, Göteborg och Halland fortfarande intresserade. Hans informerar att Borås försöker anordna en guldtävling i maj/juni. Borås får återkomma om eventuell stöttning från Västergötland behövs.

6. Ekonomirapport

Verksamhetsåret har börjat enligt plan, tyvärr minskade antal lag i DIV4 med 4.

7. Arvode för biträdande tävlingsansvarig

Vi beslutar att biträdande tävlingsansvarig får samma ersättning som DTL, 900 kr/ år. Vi beslutar också att suppleanter i styrelsen får samma ersättning som ordinarie, 400 kr/år.

8. Fördelning av platser till Div III

Vid tre platser så går två till Skaraborgsgruppen och en till Boråsgruppen, vid reserv går den först till Skaraborg sedan Borås.

9. DM Lag – kval, semifinal och final

Vi har just nu Tibro 5 lag, Skövde 3-4 lag, Stenstorp 6 lag, Levene 4 lag, Borås 6 lag och i Alingsås 12 lag. Totalt 36-37 lag. Det ger oss 3 semifinaler, där man tar med sig resultaten från inbördes möten i kvalomgången. Direkt till final går 2 lag från Alingsås, placering 3 – 6 spelar semifinal. Samtliga semifinaler spelas 30:e januari 2016.

I Vårgårda spelar 4 lag från Alingsås och Borås, om 4 platser i finalen.

I Suntak spelar 3 lag från Levene och 3 från Stenstorp om 3 platser i finalen.

I Mariestad spelar 2-3 lag från Skövde och 3-4 lag från Tibro, om 3 platser i finalen.

Vi rekommenderar att semifinalerna spelar barometer, men varje arrangör beslutar efter förutsättningarna.

Finalen spelas med förlagda givar. Önskemål finns om IAF, möjligheten undersöks.

10. Utbildningar

Det finns önskemål om ännu en utbildning av tävlingsledare steg 1, Thomas och Bengt planerar en dag under våren i Boråsområdet. Vi diskuterar även fortbildning för steg 2, vi undersöker intresset till nästa möte.

11. Rapport från riksstämman.

Ann informerar från riksstämman. Uppgradering websidan, BIT-projektet, diskuterades, sista delarna klart under 2016. Övergång till BIT kommer ske genom utbildning på klubb och distriktsnivå. Ann lyssnar nästa styrelsemöte om mer detaljer finns. Västergötlands motion om semifinalplatsfördelning gick igenom. Riksstämman beslutade att fortsätta försöka komma med i riksidrottsförbundet.

12. Övriga frågor

- a. Uppdatering av e-post, sekreteraren hämtar nya adresser för Leif, Ann och HansB
- b. Lokal Chairmans cup diskuteras, dvs. gröna hissen över 6 brickor x 10 matcher. Vi ger Christer i uppdrag att arbeta fram en datum inför 2017.

Nästa möte tisdag 26:e januari, 18:00. CGI Skara, Skaraborgsgatan 17

Sekreterare

Justeras

Bo Roos

Bengt Larsson

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Tid: tisdag 2 februari kl. 18:00 i Skara

Närvarande: Roland Andersson, Hans Bogeskär, Björn Westling, Leif Axelsson, Ann Ohlsson, Christer Swenson, Bengt Larsson, Hans Brolin, Thomas Johansson, Bo Roos

Dagordning

1. Mötets öppnande, Thomas öppnar mötet
2. Val av justerare, Bengt utses till justerare
3. Föregående protokoll, vi godkänner protokollet efter genomgång
4. DM-mästare på hemsidan, statusrapport
Leif är klar, Bo lämnar snart över till Bengt för genomläsning.
5. Ekonomirapport
Bengt rapporterar kring distriktets ekonomi samt önskar diskutera om vi skall ha tillgångar fortsatt placerade i räntefonder. Vi beslutar att flytta fonden till ett sparkonto. Vi ligger lite efter budget, fick 15 par mer i veteran, damer minskade med 14 par.
6. DM Lag – final
Planering av finalspelet i DM lag. Först möts norra/södra gruppen inbördes, 2.5 matcher i Skövde/ Borås 13 februari, sedan 2.5 matcher i Tibro/ Herrljunga 27 februari. Finalen avslutas i Falköping 19/20 mars med 3.5 och 2.5 matcher. Starttid är 10:00 varje gång, och varje match 16 brickor. Vi beslutar att spela med förlagda brickor, men ingenimps across.
7. Utbildningar
Vi vill uppmärksamma att Erik Sjöstrand lyckades med att få steg3 licens under förbundets utbildningshelg. Diskussion fördes vid förra mötet om en fortbildning för redan verksamma tävlingsledare samt en TL-kurs steg 1 i Boråsområdet. Steg1-utbildningen kommer att hållas i Ulricehamn/Borås i april/ maj. Fortbildning och ruterutbildning tas upp på årets klubbträff
8. Rapport från SBF
Nästa styrelsemöte är 2016-02-05, vi ber om ett förtydligande om lagkommissionens status och handläggningstider då styrelsen fått frågor kring öppna ärenden.
9. Starttider för DM-tävlingar
Vi beslutar att rekommendera arrangören att sätta en starttid som tar hänsyn till bl.a. spelarnas restid och tidpunkt på året. Som huvudprincip rekommenderar distriktet 10:00 som starttid för DM-finaler, medan lokala kval där spelarna har kort restid kan börja tidigare.
10. Division IV
Diskussion för hur vi skall kunna öka antalet deltagande lag till nästa spelår. Svenska cupen och DM lag tar många lag, vilket gör att få hinner med DIV 4. En fundering är att börja med DM-kvalet och låta de utslagna lagen fortsätta i DIV 4. Vi tar upp frågan på klubbträffen

11. Övriga frågor

- DM-mixed, vi diskuterar simultankval och flytt av finalen.
 - Finalen är planerad till 2/4, vi ändrar inte datum, men försöker arbeta igenom programmet bättre till nästa år.
 - Vi diskuterar svagheten med att vanliga par spelar samtidigt som simultankval mixed och veteran. För tillfället överväger fördelarna nackdelarna, och normalt blir uppemot 50% av de kvalande tillfrågade om deltagande i finalen.
- Vi har fått uppskattande kommentarer för arrangemangen av DM semifinaler i Mariestad, Suntak och Vårgårda.
- En fråga har ställts från en medlem kring deltagande av par från andra distrikt i DM-tävlingar. Medlemmen har informerats om att DM-tävlingar i Västergötlands BF är öppna för deltagande även för spelare från andra distrikt.
- Vi uppmanar våra klubbar att be sina medlemmar gå igenom sina uppgifter, framförallt telefonnummer och mailadress

12. Vi bokar nästa möte till 2016-05-14, styrelsemöte 10:00, lunch 12:00, klubbträff 13-15.

- a. Bengt undersöker Falköping, Kvänum som alternativ
- b. Vi tänker diskutera DIV 4, utbildning/simuleringar, spelprogrammet,

13. Thomas avslutar mötet

Vid protokollet

Justeras

Bo Roos

Bengt Larsson

Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund

Falköping, Lördag 14 maj kl 10:00

Närvarande: Thomas Johansson, Ann Ohlsson, Bo Roos, Bengt Larsson, Hans Brolin, Björn Westling, Roland Andersson

1. Thomas öppnar mötet

2. Vi utser Bengt Larsson att justera protokollet

3. Vi godkänner föregående protokoll

4. Distriktets hemsida

Inskanning klar, vi påbörjar organisation av materialet. Bengt skriver delrapport inför årsmötet.

Vi diskuterar när den nya hemsidan (BIT) för VBF bör införas. Vi beslutar att ställa upp som ett av de första distrikten. Leif Axelsson utses att ansvara och lära sig nya hemsidan.

5. Ombud till distriktsträffen

Vi sänder Leif Axelsson och Christer Swenson som delegater, då distriktsträffen fokuserar på den nya hemsidan, BIT.

6. Ekonomi

Bengt lämnar rapport kring årets resultat. Vi kommer göra ett 0-resultat, mot budgeterat -7800.

Ulricehamn har meddelat att de tänker minska sitt deltagande i SM/DM-simultankvalen, det ger en minskad utgift på 3-5000 kr nästa år.

7. Rapport från SBF

Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet. Inga större frågor har hanterats under våren, nästa möte 20-21/5.

8. Öppna eller slutna DM-tävlingar

Önskemål har inkommit från medlemmar om att någon form av begränsning skall införas när det gäller avancemang till SM-finaler för par från andra distrikt. Bilden är den att storstäderna oftast är helt öppna, några omkringliggande distrikt har slutna DM, eller restriktioner i vissa discipliner som kvotering. Vi diskuterar vidare under klubbträffen, och fattar beslut inför årsmötet.

9. Utbildning – TL steg 1

VBF inbjuder preliminärt till utbildning TL steg I, 13 augusti i Vårgårda, Sundlergymnasiet. VBF tar inte ut någon avgift och begränsar till 6-7 deltagare.

10. Ny VP-skala

Förbundet inför i höst den nya VP-skalan, 20-0, inklusive decimaler i allsvenskan och SM-lag. Vi beslutar att använda den nya skalan i DM-lag final. Bosse tar fram en heltalsvariant vi kan använda i övriga lagtävlingar i distriktet, som Div 4 och DM-lagkval.

11. Diskussion inför klubbträffen

- Spelprogram 2016/17 går igenom.

12. Övriga frågor

- Bosse tar fram ett förslag, på en lagspelsdag med handikapp och tävlingsform.
- Borås har ambitionen att under kommande spelår anordna en guldtävling
- Hans Brolin undersöker status för klubben Fritsla med Roger Wiklund, förbundet

13. Thomas avslutar mötet

Sekreterare
Bo Roos

Justeras
Bengt Larsson